
Referat af  

Bestyrelsesmøde i Bis’koppen tirsdag den 20. maj 2025 kl. 13:30. 

Referatet er indføjet med fed tekst i dagsordenen. 

Dagsorden: 

1. valg af ordstyrer 

Jette 

2. økonomi 

Der har været 140 betalende gæster og Bis’koppen har fået 1100 kr. fra 

overskuddet. 

Vi afventer stadig svar om økonomisk støtte til parkeringspladsen. 

3. jubilæum 

Har man nogle billeder over Bis’koppens historie, er man meget velkommen 

til at sende dem til en mailadresse, som snart bliver meldt ud. 

4. kunst i pinsen 

Der er styr på det. 

5. samarbejde med andre lokalråd. 

Bjarne snakker med Alice med henblik på at afholde et møde med de andre 

lokalråd. 

6. tilskud til bytingsbladet 

Det koster 28.000 kr/år at udgive bladet, så der skal skaffes penge via 

donationer, da bladet ikke længere har indtægt fra loppemarked. Biskoppen 

donerer 2500 kr., penge som Bytinget ellers skulle have betalt i leje af 

lokaler. 

Indslag til Bytingsbladet: Helle skriver om rickshawen. Jette skriver om lidt 

af hver. Lisbeth spørges, om hun vil skrive om korkoncerten i september. 

Bjarne skriver om jubilæet. Alle sender deres bidrag til Jette. 

7. computeren i Hestestalden 

Pc’en kan ikke klare en ny opdatering og vi skal derfor have en ny. Kim vil 

gerne stå for at finde en ny. 

8. Flere arrangementer i Bis’koppen samtidigt 

Vi skal huske at informere hinanden grundigt, når der foregår flere ting på 

en gang i Bis’koppen. 

9. indvielse af legeplads og stisystem 



Legepladsen skal indvies den 16/8 og man er velkommen til at bedrage med 

noget aktivitet, hvis man lyster. 

10.  parkering ved Bis’koppen 

11.  musikarrangementer 

12.  orientering (info vedr. bibliotek, arr. I kalenderen) 

Biblioteksordningen er forsinket pga. ny medarbejder, men der arbejdes 

videre med sagen. 

13.  punkter til næste møde 

jubilæum, p-pladsen, evaluering af ”Kunst i pinsen”, legepladsindvielse. 

14.  næste møde tirsdag den 24. juni kl. 13:30. 

15.  eventuelt 

 

Referent Bente. 


